
PROTOKOLL - Ordinarie årsmöte. Björnö MSV ekonomisk förening 
Onsdagen den 3 april 2025 kl 19.00, Ingarö Föreningshus 

1. Mötet öppnas 
Föreningens ordförande Ylva Rosén hälsade alla välkomna och öppnade mötet. 

2. Val av ordförande och sekreterare för mötet 
Beslut: Till ordförande för mötet valdes Svante Lundquist och till sekreterare valdes Helena Claesson. 

3. Upprättande och godkännande av röstlängd 
Lista över närvarande och fullmakter upprättades vid ingången. 
49 fastigheter noterades som röstberättigade varav 7 via fullmakt. 

Beslut: Årsmötet godkände röstlängden som biläggs protokollet. 

4. Fråga om mötet utlysts på behörigt sätt 
Kallelsen gick ut under vecka 12 

Beslut: Mötet beslutade att stämman utlysts på behörigt sätt. 

5. Godkännande av dagordning 
Beslut: Dagordningen godkändes. 

6. Val av två justeringsmän som även ska fungera som rösträknare. 
Beslut: Till justerare och tillika rösträknare valdes Stefan Wiberg och Bertil Krakenberger 

7. Framläggande av årsredovisning och förvaltningsberättelse. 
Kommentarer som lyftes: 
Bakom Rögrundsvägen 7 är inga åtgärder gjorda, är det för att de inte kommit in med maskinerna? 
Inte vårdat skogen, fullt med döda träd och träd som kommer självdö. 
Svar: Det finns ett område bredvid Vattentornstomten som inte ska åtgärdas. 
När forslas alla högar med ris bort? 
Svar: Under hösten när det torkat kommer högarna att flisas och transporteras bort. 
Logränds vändplan, område 17. Brutal avverkning, stora grenar och stammar som ligger kvar. Framgår 
inte av Skogsstyrelsens protokoll att detta område är godkänt. 
Svar: Observera att områdena mellan gamla och nya planen skiljer sig åt och har fått nya nummer. 
Områdena i Sko gstyrelsens rapport hänvisar till den gamla skogsplanen. Nya område 17 bakom 
Logränd var område 13 i gamla planen och finns således med i rapporten. 
Område 29 mellan Kärringviken och Klacknäsvägen rensat väldigt grovt. 
Kommentar från styrelsen: 
Vii styrelsen anlitar experter som Skogsstyrelsen (Eklund). De har inspekterat i två dagar. 
Eftersatt genom åren och då måste man gå lite hårdare fram. Under många år gjordes ingenting då 
det har varit för torrt, för blött, fåglar som häckar, ingen tjäle. Tar en tid innan skogen läker ihop. 
Mycket gran som tagits bort och då ser det glest ut, fokus på att ta bort granar och låta tallar och 
lövträd stå. 

Årsredovisningen och förvaltningsberättelsen lades till handlingarna. 

8. Revisorernas berättelse 
Alla närvarande hade läst revisionsberättelsen. Revisorernas berättelse lades till handlingarna. 

9. Beslut angående 
a. Fastställande av resultaträkning och balansräkning. 

Önskemål att Övriga avsättningar förtydligas —Naturvårdsavtal. 
Not 6— Utgående uppskrivningar ska tas bort 
Beslut: Resultat och balansräkning fastställdes. 

b. Disposition av föreningens resultat enligt fastställd balansräkning. 
Beslut: Årsmötet beslutade att föreningens resultat balanseras i ny räkning enligt 
förvaltningsberättelsen. 
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10. Fråga om ansvarsfrihet för den tid som revisionen omfattar 

Beslut: Årsmötet beviljade styrelsen ansvarsfrihet för räkenskapsåret. 

11. Behandling av inkomna motioner: 

a. Motion om nya stigar: Anlägga och namnge två stigar, samt namnge en tredje stig. 

Styrelsens svar del 1: Att  deli  avslås då styrelsen inte anser att det idag finns behov att formellt 
etablera fler stigar. 
Beslutades att del 1 av motionen avslås efter votering med 34 röster för styrelsens förslag. 

Styrelsens svar del 2: Att del 2 beviljas då styrelsen ser positivt på att den redan etablerade stigen 
döps till Sunes stig och får en skylt. 
Beslutades att del 2 av motionen bifalles. 

b. Motion om framkomlighet på stigarna 

Styrelsens förslag till beslut: Att motionen avslås då godkänd analys av sopsanden saknas. 
Beslutades att motionen avslås, efter votering med 34 röster för styrelsens förslag. 

12. Styrelsens förslag till verksamhetsplan 2025 gicks igenom. Den fullständiga texten framgår i 

ärsmöteshandlingarna. 

a. Önskemål om att återställa körskador — Kommer att ske, det ingår i Mellanskogs uppdrag att 

åtgärda körskadorna. 

b. Se över vad som gäller område 17. (se kommentar under punkt 7) 

c. Använda städdagen till att städa skogarna i stället för bara stränder - Styrelsen överväger 

förslaget. Ryck gärna upp granskott när ni promenerar i skogarna. 

Styrelsen informerade även om att: 

d. Ta gärna en julgran mellan Lilla sand och Slingerstigen. 

e. Rishögarna kommer tas om hand efter sommaren, måste ligga och torka innan det kan flisas 

(flisningen sker på plats och flisen forslas bort). 

En del ris och kvistar måste lämnas kvar för biologisk mångfald. 

Inga avverkningar, enbart slyrensning kommer att ske 2025 

13. Antagande av styrelsens förslag till verksamhetsplan 2025 

Beslut: Årsmötet antog styrelsens förslag till verksamhetsplan för 2025. 

Beslutades att styrelsen får mandat att teckna längre avtal med Aimo. 

Beslutades att styrelsen får mandat att teckna längre avtal med Nobina. 

Finns inga andra avtal som löper över denna stämma. 

14. Styrelsens förslag till budget 2025 

15.Beslut om budget för 2025 

Beslut: Årsmötet godkände styrelsens förslag till budget för 2025. 

16. Beslut om driftsavgift för 2025 

Beslut: Årsmötet beslutade enligt styrelsens förslag att ingen avgift tas ut under 2025 men ger 

styrelsen mandat att vid behov kunna ta ut en utjämnande avgift i slutet av året. 

17. Beslut om arvoden för styrelse och revisorer samt valberedning. 

Fastställdes att styrelsens, valberedningens och revisorernas arvode räknas upp enligt prisbasbelopp 

per tidigare beslut. 

18. Val av ordförande för nästkommande mandatperiod 

Beslut: Till ordförande valdes Ylva Rosén på ett är till 2026. 

19. Val av övriga styrelseledamöter för nästkommande mandatperiod 

Beslut: Mötet beslutade att styrelsen ska bestå av fem ordinarie ledamöter och två suppleanter. 

Till ordinarie ledamot omvaldes Bo Johansson och Lena McEvenue till 2027 och Gudrun Eriksson till 

2026. Till suppleant omvaldes Peter Cederblad till 2027. 

20.Val av revisor och revisorssuppleant 

Beslut: Till ordinarie revisorer valdes Inga-Lill  Larsson och Thomas Enström till 2026. 

g. 
f. 
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Ju rare 

PROTOKOLL - Ordinarie årsmöte. Björnö MSV ekonomisk förening 2025-04-03 3/3 

21. Tillsättande av valberedning med sammankallande. 

Anna Persson (sammankallande), Egil Ausisch och Ninni Wester valdes till Valberedning på ett är. 

22. Anmälda ärenden — inga anmälda ärenden. 

23. Övriga frågor: 

a. Parkeringstillstånd —fr.o.m i år elektroniska. Se mer information Parkeringstillstånd I Biörnö MSV 

b. Information frän styrelsen — hur når vi ut till medlemmarna, maila förslag till styrelsen. T.ex 

prenumerera på inlägg från hemsidan. Använda de anslagstavlor som är i närheten av där något 

ska hända. 

c. Frågor runt uppstjälpningsplats, Krokholmsvägen, hur kan man som ett stort företag som 

Mellanskog lämna ett sån röra efter sig? Boende uppskattar det inte. 

d. Fråga om samarbete med KVF angående återställning av plogningsskador vid bland annat 

Stora Gränd/Klacknäsvägen, Mellansvängen/Klacknäsvägen. 

24. Mötet avslutas 

Ordförande tackade de närvarande och förklarade mötet avslutat. 

Ingarö den 3 april 2025 

57 

Sva e Lundquist Helena Claesson 

Ordförande Sekreterare 
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